

**Trade Agreement:** Canadian Free Trade Agreement (CFTA)

**Tendering Procedures:** *(to all pre-qualified suppliers)*

This requirement is open only to Supply Arrangement holders who are eligible for the E60PV-19EQUI Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Supplies and Services Supply Arrangement.

**Competitive Procurement Strategy:** A bid must meet the requirements of the solicitation and satisfy all mandatory technical evaluation criteria to be declared responsive. The responsive bid with the lowest evaluation price will be recommended for award of a contract.

The following suppliers have been invited to bid:

1. ATS Scientific Inc.
2. Canadawide Scientific
3. Fisher Scientific
4. Geneq Inc.
5. Mandel Scientific Company Inc.
6. Montreal Biotechnologies Inc.
7. Phytrolix Instruments Inc.
8. VWR International Ltd.

**Comprehensive Land Claim Agreement:** No

**Nature of Requirements:** This RFP is for the provision of one laboratory centrifugal mill including 48 months of technical support.

THIS REQUEST IS RESERVED FOR HOLDERS OF SUPPLY ARRANGEMENT # E60PV-19EQUI ONLY, FOR THE PURCHASE OF LABORATORY AND SCIENTIFIC EQUIPMENT, PARTS AND ACCESSORIES, SERVICES AND SUPPLIES.

Only Suppliers currently pre-qualified on Supply Arrangement E60PV-19EQUI have been invited to bid.

As a requirement of the Supply Arrangement, this notice is published on Buy and Sell Canada for a period of 40 calendar days. The closing date published on this notice identifies how long the notice will be published. For the closing date of any solicitation under the supply arrangement, invited suppliers should refer to the solicitation documents.

Suppliers that do not have a Supply Arrangement for the supply of Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies with Public Works and Government Services Canada, cannot submit a bid. Any bids received from suppliers not pre-qualified on the Supply Arrangement will not be evaluated.

Suppliers may qualify under Supply Arrangement E60PV-19EQUI for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies, at any time. Interested suppliers should download solicitation document E60PV-19EQUI /C from Buyandsell.gc.ca and submit a response as per the requirements of the Request for Supply Arrangement.

Natural Resources Canada has a requirement for the supply of Laboratory Centrifugal Mill. The requirement must include all of the following:

### **Manuals**

The Contractor must deliver 1 complete set of Documentation, in English with the deliverables.

This documentation must include all publications pertaining to technical specifications, installation requirements and operating instructions

## Service

The Contractor must provide 48 months technical support of the system in accordance with supplemental general conditions [4001](#) (2015-04-01), Hardware Purchase, Lease and Maintenance;

Response for service inquiry should be within 48 hours or less.

*The mandatory technical criteria are:*

*The responsive bidder already holding a Supply arrangement for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies from Public Works and Government Services Canada who meets the mandatory technical criteria with the lowest aggregate price will be recommended for contract award. The price of the bid will be evaluated in Canadian dollars, Applicable Taxes excluded, DDP Ottawa, Ontario Incoterms® 2010, Canadian customs duties and excise taxes included.*

-----  
**Accord commercial:** Accord de libre-échange Canadien (ALEC)

**Procédure d'appel d'offre :** *(tous les fournisseurs pré-qualifiés)*

Ce marché s'adresse exclusivement aux titulaires qui sont admissibles dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI visant la fourniture de matériel, de pièces et d'accessoires, de services et de fournitures de laboratoire et scientifiques.

**Stratégie d'approvisionnement concurrentiel :** Les propositions doivent respecter les exigences de la demande de soumissions et satisfaire à tous les critères d'évaluation techniques obligatoires pour être déclarées recevables. La soumission recevable comportant le prix évalué le plus bas sera recommandée pour l'attribution d'un marché.

Les fournisseurs suivants ont été invités à présenter une soumission :

1. ATS Scientific Inc.
2. Canadawide Scientific
3. Fisher Scientific
4. Geneq Inc.
5. Mandel Scientific Company Inc.
6. Montreal Biotechnologies Inc.
7. Phytronix Instruments Inc.
8. VWR International Ltd.

**Entente sur les revendications territoriales globales :** non

**Nature du besoin :** Cette procédure d'appel d'offre vise la fourniture d'un broyeur ultra-centrifuge de laboratoire comprenant une assistance technique de 48 mois.

CETTE DEMANDE EST RÉSERVÉ POUR LES TITULAIRES DE L'ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60PV-19EQUI SEULEMENT, POUR L'ACHAT D'ÉQUIPEMENT, DE PIÈCES ET ACCESSOIRES, DE FOURNITURES ET DE SERVICES DE LABORATOIRE ET SCIENTIFIQUE.

Seulement les fournisseurs présentement pré-qualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI ont été invité à soumettre une soumission.

Conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement, cet avis est publié sur Achat et Vente Canada pour une période de 40 jours civils. La date de clôture publiée sur cet avis indique sa durée de publication. Pour connaître la date de clôture de toute demande de soumissions dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement, les fournisseurs invités doivent se reporter aux documents de sollicitation.

Les fournisseurs qui n'ont pas d'arrangement en matière d'approvisionnement avec Travaux publics et Services gouvernementaux Canada pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique ne peuvent soumissionner. Toutes offres reçues de fournisseurs non pré-qualifiés dans l'arrangement en matière d'approvisionnement ne sera pas évaluée.

Les fournisseurs peuvent, à tout moment, se qualifier sous l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique. Les fournisseurs intéressés doivent télécharger le document de sollicitation E60PV-19EQUI/C sur [achatsetventes.gc.ca](http://achatsetventes.gc.ca) et soumettre une réponse selon les exigences de la demande d'arrangement en matière d'approvisionnement.

Ressources naturelles Canada a besoin d'un broyeur ultra-centrifuge de laboratoire. L'instrument répondant aux besoins doit inclure tous les éléments suivants :

### **Manuels**

L'entrepreneur doit livrer un jeu complet de documents en anglais avec les produits livrables.

Ces documents doivent inclure toutes les publications portant sur les caractéristiques techniques, les exigences d'installation et les consignes d'exploitation.

### **Service**

L'entrepreneur doit fournir une assistance technique de 48 mois conformément aux conditions générales supplémentaires du document [4001](#) (2015-04-01), Achat, location et maintenance de matériel.

Le délai de réponse pour les demandes de service doit être d'un maximum de 48 heures.

*Les critères techniques obligatoires sont les suivants :*

*On recommandera l'octroi du contrat au soumissionnaire dont l'offre s'avère conforme aux critères techniques obligatoires, dont le prix total de l'offre est le plus faible et avec qui Travaux publics et Services gouvernementaux Canada a déjà conclu un accord d'approvisionnement en matière de matériel, de pièces, d'accessoires, de services et de fournitures scientifiques et de laboratoire. Le prix de la soumission sera évalué en dollars canadiens, taxes applicables en sus, rendu droits acquittés (Ottawa, Ontario), Incoterms® 2010, incluant les coûts de transport, les taxes d'accise et les droits de douane canadiens.*